
 

 

      

 
          d. 2. august 2022 

 

Indkaldelse til møde i skolebestyrelsen  

mandag d. 15. august 2022, kl.18-20 
Tilstede: Mette – Karina – Pretty -Mads – Karin – Heidi – Britt – Thomas – Mogens - Helle 
 

Mødeleder:  
Skoleleder er mødeleder til dette møde, da skolebestyrelsen ikke er konstitueret 

endnu. Fremadrettet er det formandens opgave at være mødeleder. 

 

Velkommen til den nye bestyrelse: 
Kort introduktion af hvert enkelt medlem (navn, børn o. Lign.) 

 

Meddelelser fra: 

 

Formanden (udgår da formand ikke er valgt endnu) 

Elevrådet (udgår da elevråd ikke er fundet endnu) 

Skolelederen 
• God skolestart 

• Elevtallet er lige nu på 137 

• Vi reviderede vore ordensregler før sommerferien, og Mogens 

er i gang med at fortælle klasserne om dem. 

• Her i efteråret kommer der nye vinduer på 1.sal ud mod skole-
gården – i gavlen mod vest – og i kælderen. 

• Vi har slået 2 barselsvikarstillinger op 

 

Dagsorden: 

 

1. Skolebestyrelsens kompetencer og virke 

a. Orientering om kompetenceområder og ansvarsområder 
• Mo orienterer om kompetencefordelingen mellem skolebesty-

relse og skoleleder – slides bliver sendt med ud. 

• Mo viste skolens principper – med i slides 

 

b. Et typisk bestyrelsesmøde – hvordan fungerer det? 

• Være skarp på at overholde tiden 
• Sjældent der er afstemning – vi plejer at tale os til enighed 
• God og sober tone 
• Tavshedspligt 



• Konstruktive møder 
• Man markerer når man vil sige noget, og formanden giver en 

ordet. 
• Dejligt at det bliver styret – så der ikke er så megen uden-

oms snak – tiden kan bedre styres på den måde – vi når som 

regel det der er på dagsordenen. 
 

c. Revidering af forretningsorden 
• Punkt 4 – Valgperioden er 2 år 
• Punkt 5 – Der kan opstå særlige omstændigheder hvor et be-

styrelsesmedlem ikke kan være fysisk til stede – her vil det 

være muligt at deltage digitalt – og har dermed også stem-

meret. 
• Punkt 7 – Bestyrelsen aflægger skriftlig beretning inden ud-

gangen af 2.kvartel. 

Deltager på et eller andet plan ”synligt” til skolefesten. 

• Punkt 8 – protokollen sendes til alle mødedeltagere efter mø-
det. 

• Forretningsordenen bliver renskrevet og sendt ud inden næ-

ste møde. 

 

2. Konstituering af den nye bestyrelse 

a. Orientering om formandens og næstformandens opgaver 
• Thomas, Mette og Mogens fortalte om formandens og næst-

formandens opgaver 

b. Valg af formand og næstformand 
• Formand - Mette Vandet Staal – 1 år 

 Næstformand – Karina Futtrup Mogensen – 1 år 
 

 

3. Billede af den nye bestyrelse (gruppe + individuelt) 
• Udsat til næste møde 

 

4. Økonomi på skolerne i Thisted kommune 
a. Kort orientering om økonomien bag folkeskolerne i Thi-

sted kommune (basisviden) 
• Udsat til næste møde 

b. Kort orientering om P60 (kommunens udkast til økonomi-

ske besparelser) 
• Ultra kort orientering – kommunen skal spare 60 mio. – de 

har hyret et konsulentfirma der peger på 19 hovedoverskrif-

ter hvor der kan spares penge. 

• Et punkt vi kommer til at snakke mere om på kommende 

møder. 

c. Nors skoles overordnede økonomi og grundlag + status. 
• Det ser ud til på nuværende tidspunkt at vi kommer ud af 

dette budgetår med et underskud på 226.000.kr. Det er den 



øgede gas-regning, der forårsager underskuddet. Skolen hå-

ber på at få refunderet nogle af de øgede varmeudgifter fra 

statslige og/eller kommunale midler. Men hvor meget vides 
ikke. 

 

5. Møder i kalenderen - husk jeres egen kalender! + Forældre-

møder 
• Møderne ligger på skiftende dage kl. 18.00 – 20.00 

• Vi planlægger med 8 møder på et år 
• Tirsdag den 4.10 

• Onsdag den 2.11 

• Torsdag den 1.12 kl. 18.00 – 21.00 (let julefrokost) 

• Hvem deltager i de forskellige forældremøder? 
0.kl – MO/HY 

1.kl – Mads 

2.kl – Karina 

3.kl – Mads – Britt – Thomas – Louise 
4.kl – Mette – Karina 

5.kl – Thomas – Louise 

6.kl - Britt 

 

6. Hvis vi har tid - Opsamling på fællesskriv fra alle skolebesty-

relser (jf. orienterings-mail sendt til jer mandag d. 1.8.22) 
• Udsat til næste møde 

7. Eventuelt (5 minutter) 
• Spørgsmål om at må få Chromebook med hjem 

• Spørgsmål om den verserende sag i Helsingør kommune, hvor 

der er udstedt et forbud mod brugen af Google Workspace – 
pga. at personfølsomme oplysninger kan komme 3. lande i 

hænde. I Thisted kommune bruges chromebooks på normalt 

vis indtil andet er blevet retsligt bestemt. 

 

              Næste bestyrelsesmøde: Tirsdag den 4.10.22 kl. 18.00  

 

NB! Der vil være kaffe, småkager og frugt på bordet. 

 

 


